



Navigation Warning

G033/2023

إنذار ملاحي

إنشاء منطقة محظورة بسبب أعمال تطوير شبه الجزيرة الخاصة بقناة دبي المائية

Setting a No-Go Zone due to the Marine Works for the Peninsula of Dubai Water Canal

Due to the ongoing construction works for developing the Peninsula of Dubai Water Canal, this is to inform all the stations about establishing a No-Go Zone (Map is attached).

هذا لإبلاغ كافة المحطات بأنه نظراً للأعمال الإنشائية والتطويرية لشبه الجزيرة الخاصة بقناة دبي المائية، تم إنشاء منطقة محظورة (كما هو موضح في الخارطة المرفقة).

All unauthorized vessels are not allowed within the No-Go Zone.

يمنع تواجد جميع الوسائل البحرية غير المرخصة في المنطقة المحظورة.

Vessels navigating in the area are advised to give a wide berth and shall navigate with extreme caution.

على جميع الوسائل البحرية المتواجدة في المنطقة الإبقاء على مسافة كافية والإبحار بحذر شديد.

All VTS (AlHamriyah Port, Dubai Creek, Port Rashid, Fishing Harbours, Dubai Harbour and Jebel Ali Port) are requested to notify all vessels accordingly.

على العاملين بنظام متابعة الوسائل البحرية في (ميناء الحمرية، وخوردبي وميناء راشد، ومرافئ الصيد وميناء جبل علي) إخطار جميع الوسائل البحرية وفقاً لذلك.

Owners, Agent, Charters, Marinas, Yacht clubs and Recreational Sailing Boats shall ensure that the contents of this Circular are made known to the masters or persons in charge of their vessels.

على مالكي الوسائل البحرية، والوكلاء، والمستأجرين، والمراسي، ونوادي اليخوت والقوارب الترفيهية والشراعية الالتزام بإبلاغ ربانة الوسائل البحرية أو الأشخاص المسؤولين على متنها بمحتوى هذا الإنذار.

Marine Operations Department

Dubai Maritime Authority

إدارة العمليات البحرية

سلطة دبي البحرية

Navigation Warning

G 033/2023

إنذار ملاحى

خارطة المنطقة المحظورة لقناة دبي المائية - أعمال تطوير شبه الجزيرة

No-Go Zone for Dubai Water Canal - Peninsula Development Marine Works (Map)

S.No	Latitude	Langitude	Buoy Type
A	25°12'04.75771"N	55°13'41.56205"E	Red
B	25°12'10.00839"N	55°13'36.84782"E	Red
C	25°12'16.64496"N	55°13'31.68093"E	Red
D	25°12'21.36480"N	55°13'33.64025"E	Yellow
E	25°12'24.07824"N	55°13'39.39015"E	Yellow
F	25°12'28.50568"N	55°13'44.91301"E	Yellow
G	25°12'31.23292"N	55°13'51.11005"E	Yellow
H	25°12'27.25214"N	55°13'56.63459"E	Yellow
J	25°12'22.48780"N	55°14'00.88600"E	Yellow

